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Abstract (en)
The storage facility has towers of storage or parking spaces arranged around a central lift shaft. The lift (5) has a platform (7) which can swivel about
a vertical axis and be extended and retracted horizontally, so that palleted loads, e.g. vehicles or containers, can be delivered to and retrieved from
the storage spaces. The lift is operated by four hydraulic rams (10) with travel indicators, ropes and pulleys. The lift controls ensure that the loaded
platform tilts so that its outer edge is some 5 cm higher than the inner edge, and the tilt angle reduces as the platform is extended into the storage
space.

Abstract (de)
Eine Transport- und Lagereinrichtung mit einer Hubplattform (5) für Lasten, insbesondere Kraftfahrzeuge, die in über- und nebeneinander
angeordneten Stellplätzen ein- bzw. ausgelagert werden, wobei die Hubplattform einen etwa horizontal verfahrbaren und gegebenenfalls um eine
Vertikalachse schwenkbaren Lastträger (7) aufweist, der die Last von der Hubplattform an den gewünschten Stellplatz übergibt bzw. von dort
zurückholt. Wesentlich ist, daß die Hubplattform beim seitlichen Ausfahren des Lastträgers eine leichte Kippbewegung durchführt, die dem beim
Ausfahren des Lastträgers entstehenden Kippmoment entgegengerichtet ist. <IMAGE>
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